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Därför måste  
vi höja avgifterna 
Uppdämt renoveringsbehov har ökat behovet av mer intäkter 

Bakgrund: 
Höjningens mål är att få in avgifter med en ökning på  12%. Vi uppskattar att detta 
motsvarar den intäktsökning vi behöver för att fullfölja viktiga delar av 
underhållsplanen.  
 
Underhållsplanen har visat sig ha vissa svagheter som både överdrivna men också 
underskattade kostnader dvs vissa åtgärder saknas. Med hänsyn till osäkerheten i 
framtida kostnader enligt underhållsplanen väljer vi en försiktig och en lägre höjning 
som första steg. 
 
Om man strikt ska följa underhållsplanen krävs 41 % 
mer. Vi tror dock att en sund förhållning till planen och 
aktivt arbete med sänkta kostnader samt ökade 
hyresintäkter bör kunna räcka. En revidering av 
förutsättningarna bör givetvis ske inom cirka 5 år, vilket 
ligger på kommande styrelsers ansvar.  
 
En naturlig höjning om avgifterna hade följt inflationen 
eller prisbasbeloppet hade legat på cirka 21 %. Så vi har 
fortfarande lägre avgifter än när föreningen startades.  
 
 

Motivering till förslag om höjning av årsavgifterna 
Styrelsen föreslår att vi höjer avgifterna 12 %. Vi uppskattar att detta motsvarar den 
intäktsökning vi behöver för att fullfölja viktiga delar av underhållsplanen.  
 
Underhållsplanen är bara en prognos för framtida behov. Med hänsyn till den 
osäkerhet en prognos alltid innebär väljer vi försiktighet och en lägre höjning som 
första steg. 

 
 

 ———— Sida 1 av 2 ———— 



 
BRF Ekoxen (769604-8953) 

Motion A årsstämma 2017 — Höjning av årsavgifterna 
———— 2017-05-17 ———— 

 
Om man strikt ska följa underhållsplanen krävs  en intäktsökning på 41 %.  Vi tror dock 
att en sund förhållning till planen och aktivt arbete med sänkta kostnader samt ökade 
hyresintäkter bör kunna räcka. En revidering av förutsättningarna bör ske årligen, 
vilket kommande styrelser ansvarar för.  
 
En naturlig höjning om avgifterna hade följt inflationen eller prisbasbeloppet hade 
legat på cirka 21 %. 
 
Förslag till beslut:  
Stämman beslutar att årsavgifterna ska höjas med 12%. 
 
 
Styrelsen  
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